
 
 

Motion 
Solceller på kommunens fastigheter 
 
Utvecklingen av solceller för elproduktion har de senaste åren vart stor. Från att tidigare 
mest varit ett alternativ för fastigheter, båtar och husvagnar som saknade tillgång till elnätet 
eller som en miljöåtgärd så har produktionen av solel kommit att bli även ekonomiskt 
fördelaktigt.  
Exempel på detta är nordens största solcellspark som finns längst E18 utanför Västerås.  
Ett lokalt exempel är att kommunens allmännyttiga bostadsbolag, Håbohus som förra 
mandatperioden påbörjade en satsning på egenproduktion på av solel genom att börja 
placera solceller på taken. Detta är en satsning som har fallit väl ut och som kommer att 
fortsätta med solceller på många fler tak. Kalkylerna räknar med en avkastning på drygt fem 
(5) procent. Så förutom miljövinsten så är det även något som på sikt kommer komma 
hyresgästerna till godo ekonomiskt. 
Men även kommunen har fastigheter där det skulle kunna vara mycket lämpligt att placera 
solceller. Ett exempel på en lämplig fastighet kan vara Gröna Dalenskolan med stora takytor 
som är vända i söderläge.  
 
Med bakrund av detta så föreslår vi därför att: 
 
Håbo Kommun inleder arbetet med att placera solceller på de fastigheter det är lämpligt.  
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